
 
 

Till alla trafikintresserade och boende i bygden! 
 

- Vill du ha bättre kollektivtrafik för Er och i bygden? 

- Vad krävs för att öka bussresandet i bygden? 

Umeå kommun har tagit fram ett första förslag till ett kollektivtrafikprogram 
för kommunen. Avsikten är att konkretisera översiktsplanens idéer om 
kollektivtrafik samt hur den ska utvecklas för att fler ska välja att åka kollektivt, 
cykla eller gå.  

- Vilka förslag till förbättringar av programmet vill vi föra fram?  

För att kunna agera i detta vill vi ta tillfället att samlas till ett möte via ZOOM 
för presentation av förslaget, ha ett resonemang och summera synpunkter. 
Därefter utformas ett remissvar som tillställs kommunen. Alla välkomna! 

Tisdag 16 mars kl 19.00 – 20.30  

För att arrangemanget ska fungera smidigt behövs anmälan innan. Skicka 
därför din anmälan till alf.soderlund@rodabygden.com helst före den 12 mars. 
Efter anmälan får du en länk för inkoppling till mötet, som skickas till din e-
postadress.   

Materialet innehåller en hel del förslag, men är väldigt orienterat på staden. 
Åtgärderna som presenteras spänner från övergripande samhällsplanering, via 
infrastrukturens utformning till information och beteendepåverkan. Måhända 
brister det en del, kan vi tro. Och säkert kan förbättringar föreslås. Det vill vi 
fånga in och föreslå, till nytta för bygden.  

Programmet m m finns att laddas ner i sin helhet på denna sida 
www.umea.se/kollektivtrafikprogram 

 

Välkomna till ett möte om kollektivtrafik på landsbygden! 
 

 

Arr: Tavelsjö- och Rödåbygdens Utveckling 

mailto:alf.soderlund@rodabygden.com
http://www.umea.se/kollektivtrafikprogram

